

The capital structure of a company included 75% common stocks and 25% bonds. The cost of common stocks is 15% while the cost of debt before tax is 10%. Calculate the weighted average cost of capital, given that the tax rate on the company is 35%

كان هيكل تمويل إحدى الشركات يتضمن على 75% أسهم عادية و 25% سندات. وكانت تكلفة . الأسهم العادية على الشركة 15% بينما بلغت تكلفة الدين 10% قبل الضريبة. احسب المتوسط %الموزون لتكلفة رأس المال علماً بأن نسبة الضريبة على الشركة 35 .

- 11.3%
- 12.9%
- 9.45%
- 10.6%

Which of the following investments represents partial ownership of a corporation?

. أي من وسائل الاستثمار التالية تمثل ملكية جزء من الشركة

- bonds السندات
- mutual funds صناديق الاستثمار
- commercial paper الأوراق التجارية .
- common stock الأسهم العادية .

Sami's Store has been experiencing problems with shoplifting losses. Sami decided to install a camera monitoring system and to use magnetic price tags on products. If a tag is not demagnetized before the product bearing the tag leaves the store, an alarm bell sounds. These measures are examples of:

يعاني متجر سامي من مشكلة سرقة المتاجر. وقرر سامي تثبيت نظام مراقبة الكاميرا واستخدام بطاقات الأسعار المغناطيسية على المنتجات بحيث إذا لم يتم إلغاء علامة المغنطة قبل خروج المنتج من المتجر يرن جرس الإنذار. هذه التدابير هي أمثلة على:

- loss prevention منع الخسارة
- risk avoidance تجنب المخاطر
- risk transfer نقل المخاطر
- risk retention الاحتفاظ بالمخاطر